



Shire Pulau Krismas Notis Awam

22/17

4 August 2017

Pilihan Raya Kerajaan Tempatan 21 Oktober 2017 Daftar Undi

Anda mungkin layak sebagai pengundi di Pilihan Raya Kerajaan Tempatan yang berlangsung pada 21 Oktober sekiranya anda adalah pemilik atau pemastautin di satu hartanah di mukim Pulau Krismas.

Penduduk

Anda secara automatik sebagai pengundi sekiranya nama anda dalam Senarai Pengundi Komanwel Lingiari pada 5pm, 1 September 2017. Sekiranya anda belum dalam Senarai tetapi menepati kelayakan, anda boleh daftar undi melalui Pegawai di Cawangan Suruhan Jaya Pilihan Raya Australia (Pejabat Wilayah Darwin Utara). Borang boleh didapati di Pejabat Pos atau Suruhan Jaya Pilihan Raya dan mesti selesai isi dan hantar kepada Pegawai Pilihan Raya pada 5pm Jumaat, 1 September, 2017.

Pengundi Bukan Penduduk dan Pemastautin

Sekiranya anda pengundi bukan penduduk atau pemastautin di hartanah di Shire Pulau Krismas dan berada di senarai Pilihan Raya Komanwel, anda layak sebagai pengundi dan harus memohon kepada Shire Pulau Krismas. Sekiranya anda belum dalam Senarai tetapi pemilik atau bermastautin di hartanah di Shire Pulau Krismas, anda masih layak menyertai undi, sekiranya sebelum ini nama anda dalam senarai Pilihan Raya Kerajaan Tempatan pada Mei 1996. Sila berhubung dengan Shire Pulau Krismas untuk tindakan lanjut. Pemilik dalam senarai terakhir Shire Pulau Krismas terus kekal status kecuali mereka tidak lagi sebagai pemilik hartanah. Pemastautin yang tidak terus dalam senarai, sila hubungi Shire Pulau Krismas untuk pastikan status mereka. Bagi terus sebagai pengundi pemastautin, anda harus terus dalam perjanjian atau kontrak sewa, sekurang-kurangnya bermastautin di hartanah itu dalam tempoh 3 bulan akan datang.

Pemilik Bersama dan Pemastautin

Sekiranya hartanah anda bawah nama atau bermastautin lebih daripada 2 orang, 2 nama dengan suara terbanyak adalah layak menyertai sebagai pengundi pemilik /pemastautin.

Syarikat

Syarikat yang pemilik atau bermastautin di hartanah harus bercadang nama 2 orang sebagai pengundi pemilik/pemastautin.

Borang Pendaftaran

Borang Pendaftaran boleh dicapai di Shire Pulau Krismas atau di Pejabat Suruhan Jaya Pilihan Raya Australia dan harus dihantar kepada CEO pada 5pm, Jumaat 1 September 2017. Sekiranya anda telah mendaftar pada tahun 2015 atau sejak masa itu, anda tidak perlu lagi mendaftar.

Bagi sebarang maklumat lanjut, sila hubungi saya di PO Box 863, Christmas Island 6798 atau nombor telefon 91 64 8300 ext 235 atau telefon bimbit 0429 210 640.

David Price

Ketua Eksekutif Pegawai /Pegawai Pilihan Raya